
PROTOKOLL nr 8
vid sammanträde den 10.3 1975 
i Djurgårdens IF: s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Kaj Alm, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Bengt Stagman, 
Ulf Örnmarker, 
Karl Liliequist.

§ 95: Ordförandefrånvaro:
Från Rudolf Walldén förelåg meddelande, att han på 

grund av sjukskrivning räknade med att bli tvungen avstå från när
varo vid ÖS-sammanträdena någon tid framöver. Sammanträdet öppnades 
härefter av Roland Erixon.
§ 96: Bordlagt protokoll:

Förelåg ÖS-protokoll av den 3.3.75 med nr 7, vilket 
godkändes i princip men i övrigt bordlades för senare behandling och 
justering av ordföranden.
§ 97: Bingo-rapport:

Redogjorde Kaj Alm för senaste underhandlingsfasen med 
Riksbingo AB (Bally): spel i begränsad omfattning skall förekomma på 
Plaza och Smeden t.o.m. april/75 för att sedan upphöra och få en fort
sättning i olika lokaler, bl.a. en i Skärholmen. Någon ytterligare acku
mulering av inspelade netton (även på automatspelet) ej längre ske utan 
från den 1.2.75 redovisas direkt till DIF.

Ulf Örnmarker framhöll, att juridiskt måste läget betraktas 
som försämrat med föredragande av en promemoria utvisande planer på att 
bilda ett monopolföretag för automatspelet.

Antecknades att på hittills inspelade belopp för DIF:s 
del finns att utfå c:a 155.000 kr. Fram till den 30.6.75 beräknas ny
tillskott kunna ske med c:a 350.000 kr. De c:a 700.000 kr., som för 
DIF:s, Hammarbys och Reymersholms del fonderats (Domino I), förklarade 
Alm/Örnmarker vara ”säkra papper”.
§ 98: Årsfesten:

Meddelade Bengt Stagman, att priset för middagen vid födelse
dagsfirandet av föreningen den 12.3 på Hasselbacken nu satts till 25 kr.
§ 99: ”Hedersmedlemmars” utseende:

Diskuterades hur avdelningen ”kändisars” önskemål om att 
få någon status som "hedersmedlemmar” eller motsvarande skulle kunna 
efterkommas. Med hänvisning till stadgarnas krav på resp. medlemsav
gifter i dylika sammanhang beslöts att bordlägga ärendet.
§ 100: Utvidgning av ÖS-rum:

Uppdrogs åt Kaj Alm/Rolf Theblin att med Idrottsförvaltningen 
undersöka förutsättningarna för en flyttning av den fria långväggen i ÖS-
rummet för att därmed åstadkomma Ökat utrymme i detta. Behovet härav har 
aktualiserats vid varje större sammankomst med sektionsstyrelser och 
andra parter. Viss del av kostnaderna för omdaningen kunde kanske ske 
via vissa sektioners yrkeskunniga medlemmar,
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§ 101: Fäktningsärende:
Redogjorde Kaj Alm för sammanträffandet den 6.3.75 

ned representanter för dels Svenska Fäktförbundets styrelse, dels 
DIF:s Överstyrelse och fäktsektionsstyrelse på Stadion. Härvid hade 
de flesta orsakerna till de irritationer, som förefunnits mellan de 
båda fäktfronterna med Béla Rerrichs positioner gående som en röd 
tråd genom alla diskussionerna, kunnat benas upp och någorlunda 
tillrättaläggas. Förutsättningar för ett bättre samarbete ansågs ha 
skapats. Närvarande från förbundet: Sven Thofelt, Lars-Erik Netter
berg, Thor Henning, Tage Lindström; från ÖS: Rudolf Walldén, Kaj Alm, 
Karl Liliequist; från sektionen i DIF: Oscar Bernadotte, Carl von 
Essen, Gunnar Friberg,
§ 102: Anslag till ishockeystyrelsen:

Rapporterades svårigheter inom ishockeysektionens 
ekonomiska verksamhet med ett lån hos Stockholms Ishockeyförbund och 
förfallet till betalning med 50.000 kr. Beslöts ge sektionen ett an
slag med motsvarande belopp att gälla endast och enbart lösning av 
nämnda skuld.
§ 103: Övriga ishockeyärenden:

Meddelades att ishockeysektionen fastställt sitt 
årsmöte till den 6.5.75 kl. 19.30 på Stadion.

Då sektionsstyrelsen sagt sig ha bristfällig kontakt 
med förbundsstyrelsen, rekommenderade Karl Liliequist att valbered
ningen (representant: Roland Erixon) skall hålla namnet Folke Lind
ström, ledamot av förbundsstyrelsen och numera medlem i DIF efter 
återkomst från Malmö, i minnet.

Rapporterades att såväl tränare som lagledare (Carl-
Göran Öberg resp. Kurt Thulin) är aktuella för nybesättningar.
§ 104: Lokalt aktivitetsstöd:

Föredrogs fördelning på resp. sektioner av det lokala 
aktivitetsstöd för hösten 1974 att utbetalas 10.3.75 enligt följande: 
bandy kr. 77:-, bordtennis 826:-, bowling 364:-, boxning 406:-, brottning 
210:-, cykel 931:-, fotboll 10.339:-, fäktning 4.900:-, ishockey 
5.136:-, konståkning 119:-, skidor 1.015:-, slalom 154:-,damhandboll 
119:-, damfotboll 441:-, totalt 25.039 kronor.
§ 105: Andra ekonomiska ärenden och utskott:

Redogjorde Reine Gustafsson för dagens ekonomiska 
ställning för huvudkassan med kr. 156.000:- i tillgångar. Återburna 
hyresbelopp: kr. 78.000:- med 60.000 för ishockey och 18.000 för 
fotboll.

Beslöts interimistiskt utse ett särskilt ekonomi
utskott med Rudolf Walldén, Reine Gustafsson och Rolf Theblin som med
lemmar.
§ 106: Stadgekommitté och förtroenderåd:

Efter förslag av Ulf Örnmarker beslöts rekommendera 
stadgekommitterade att preliminärt sammanträda den 12/4 och lika preli
minärt nämndes i anslutning härtill som datum för nästa sammanträde i 
Förtroenderådet den 26/5 kl, 19.00, vid vilket stadgeförslaget skall 
föreligga klart.
§ 107: Nästa sammanträde:

Beslöts att närvara hos fäktsektionen på dess lokal 
vid Ropsten den 9/4/75 kl. 17.00 med utdelning av utmärkelser från års
mötet 1974 och att därefter sammanträda kl. 19.00 på Stadion.
Justeras: Vid protokollet:

Roland Erixon Karl Liliequist


